
Zápisnica zo zasadnutia Komisie mediálnej zo dňa 26.6. 2023 
 
Prítomní členovia komisie: Mikuláš Sliacky, Juraj Štekláč, Pavol Jančovič, Maroš Repík, Petra 
Ázacis, Anka Hnátová (online) 
Neprítomný (ospravedlnený): Lukáš Jurko 
Tajomník: Lucia Marcinátová 
Hostia: Danka Šoporová (sociálne siete) 
 
Návrh programu 
0. Otvorenie zasadnutia a schválenie programu rokovania. 
1. Dúbravské noviny – posledné vydané číslo. 
2. Videotvorba a sociálne siete mestskej časti za máj, jún 
3.  Rôzne 
 
K bodu 0 
Predseda komisie privítal členov a otvoril rokovanie. Program zasadnutia bol preukázateľne 
schválený. 
 
Hlasovanie: 
Za: 6 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
K bodu 1 
Členovia komisie debatovali o pripravovanom čísle Dúbravských novín. Vyzdvihli dôležitosť 
témy duševného zdravia mladých, podporili rozpracovanie témy a jej rozšírenie aj do online 
priestoru – sociálne siete, a to aj v spolupráci s Bratislavským samosprávnym krajom. 
Pavol Jančovič požiadal o mediálnu podporu kultúrnych podujatí počas leta, ocenil propagáciu 
noviniek tohtoročného kultúrneho leta na titulnej strane Dúbravských novín. 
Peter Ázacis vyzdvihla rozhovor s manažérkou o vzdelávaní a odlive mladých do zahraničia, 
podobne ho ocenila aj Anka Hnátová, ktorú zaujal tiež rozhovor s pediatrom.  
Miky Sliacky hovoril, že noviny sú taký štandard. Ocenil lepšie spracovanie témy Bratislavského 
samosprávneho kraja. 
 
Uznesenie: Komisia prediskutovala kvalitu Dúbravských novín a  pripravované číslo zobrala 
na vedomie. 
 
Hlasovanie: 
Za: 6 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
K bodu 2 
Mediálna komisia debatovala o sledovanosti videí a príspevkov na sociálnej sieti. Maroš 
Repík sa venoval analýze videopríspevkov a ich technickej a zvukovej kvalite. Upozornil tiež 



na používaný zastaraný font a písmo v titulkoch. „Príspevkov za dva mesiace bolo veľa, no 
boli len dva nahovorené.“ 
Otvoril opätovne tému grafiky vo videách, typografie a vytvorenia akýchsi logotypov – 
spravodajstvo, kultúra, live a podobne. 
Pavol Jančovič hovoril o novinkách v rámci spolupráce so SPŠE Karola Adlera pri videotvorbe 
pre mestskú časť. Študenti spracúvajú šport v Dúbravke ako svoju prvú tému. 
 
Uznesenie: Mediálna komisia vyjadrila nespokojnosť s technickou stránkou videotvorby.  
Odporúča pozvať externého spolupracovníka na videotvorbu na mediálnu komisiu. 
 
Hlasovanie: 
Za: 6 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
K bodu 3: 
V rámci bodu Rôzne členovia komisie diskutovali o nápadoch na spracovanie a mediálnu 
a marketingovú podporu. Pavol Jančovič navrhol interaktívnu letnú súťaž Dúbravčanov na 
sociálnej sieti – pozdravy z dovoleniek, pozdravy do Dúbravky. 
Maroš Repík požiadal o podporu videotvorby a Dúbravských novín pri propagovaní 
Dúbravského múzea, tiež aj na úrovni Bratislavského samosprávneho kraja. Juraj Štekláč 
prisľúbil navrhnutie témy pre mediá BSK. 
 
Uznesenie: Komisia neprijala k tomuto bodu žiadne uznesenie. 
 
Záver:  
Predseda komisie poďakoval členom za účasť a ukončil rokovanie komisie. 
 
V Bratislave dňa 27.6. 2023 
 
Zapísala:             Overil: 
Mgr. Lucia Marcinátová            MUDr. Juraj Štekláč, PhD., MPH 
tajomníčka komisie            predseda komisie 
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